
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 22. november 2018 stillet følgende 

spørgsmål nr. 1 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmå-

let er stillet efter ønske fra Sundheds- og Ældreudvalget (). 

 

Spørgsmål nr. 1:  

”Ministeren bedes kommentere henvendelsen af 21. november 2018 fra Trine Kor-

num Christiansen, jf. B 6 - bilag 1.” 

 

Svar: 

Henvendelsen problematiserer, at beslutningsforslaget kun refererer til børn med 

ADHD og ikke andre med tilsvarende behov. 

 

Jeg mener helt generelt, at det er uhensigtsmæssigt at lave særlovgivning, der retter 

sig mod enkelte målgrupper og konkrete behandlingsformer, hvilket jeg også under-

stregede i min tale under 1. behandlingen af beslutningsforslag B 6. 

 

Snitfladeproblematikken mellem regioner og kommuner er en problematik der skal 

løses samlet og derfor mener jeg også, at der skal rettes op på håndteringen af hjæl-

pemidler og behandlingsredskaber helt generelt. 

 

 

 

Med venlig hilsen 
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